
Protokół z posiedzenia nr IX/2024 Rady Dzielnicy Zemborzyce

 w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Miejsce posiedzenia: ul. Krężnicka 156 – siedziba Rady Dzielnicy Zemborzyce

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.05

Przewodniczący obrad: Sławomir Polaczuk

Protokolant obrad: Agnieszka Trybuchowicz

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia

2. Sprawdzenie listy i stwierdzenie quorum.

3. Zatwierdzenie porządku posiedzenia.

4. Wysłuchanie przybyłych mieszkańców.

5. Zatwierdzenie protokołu poprzedniego posiedzenia.

6. Wskazanie priorytetowego projektu spośród zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego.

7. Sprawozdanie Zarządu z działalności w 2023 roku

8. Wysłuchanie opinii Komisji Rewizyjnej w/s sprawozdania Zarządu

9. Uchwalenie absolutorium dla Zarządu za 2023 rok

10. Informacje Przewodniczącej Zarządu.

11. Dyskusja wolne wnioski.

12. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1) Przewodniczący otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę „Otwieram 

obrady Rady Dzielnicy Zemborzyce”.

Ad.2) Przewodniczący stwierdził na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 12 

członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. Lista obecności stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Na Zebraniu pojawiły się 4 mieszkanki dzielnicy Zemborzyce oraz Radny 

Rady Miasta Lublin – Pan Leszek Daniewski.

Ad.3) Przewodniczący  odczytał   przekazany  porządek  posiedzenia  i  zadał  pytanie,  czy  są 

propozycje zmian porządku obrad. Zgłoszono dodanie nowego punktu 4 „Wysłuchanie przybyłych 

mieszkańców” oraz zmianę numeracji kolejnych punktów. Punkt 4 przeniesiony jako punkt 5. Punkt 
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8 przeniesiony jako punkt 6. Punkt 5 przeniesiony jako punkt 7. Punkt 6 przeniesiony jako punkt 8. 

Punkt 7 przeniesiony jako punkt 9. Punkt 10 przeniesiony jako punkt 11 i punkt 11 przeniesiony 

jako punkt 12. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 12 głosami.

Ad.4) Na zebraniu pojawili się mieszkańcy Zemborzyc w celu zgłoszenia problemów dotyczących 

dzielnicy. Przewodniczący Rady Dzielnicy przekazał głos mieszkańcom.

- Mieszkańcy ul. Janowskiej, ul. pod Gajem, ul. Stary Gaj – W Dzielnicy Zemborzyce tworzy się 

plan zagospodarowania w rejonie Starego Gaju, w związku z tym mieszkańcy zwracają się z prośbą 

o zorganizowanie spotkania z planistami w tej sprawie. Rada Dzielnicy Zemborzyce postara się 

zorganizować takie spotkanie. Padło pytanie o działki ROD przy ul. Stary Gaj i zagospodarowanie 

tego  terenu.  Rady  Rady  Miasta  odpowiedział,  że  część  terenu  przy  torowisku  będzie  enklawą 

zieloną,  a  w  dalszej  części  z  przeznaczeniem budowlanym,  ale  wszelkie  informacje  powinien 

posiadać zarządca tych ogródków działkowych. 

Mieszkańcy  zwrócili  się  również  z  prośbą  o  informację  na  temat  działek  miejskich  na  terenie 

Zemborzyc w celu zabezpieczenia ich pod np. dom kultury, przedszkole, dom dla seniorów czy inne 

miejsce publiczne. Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy zwróci się z tym pytaniem do Prezydenta 

Miasta Lublin. 

Mieszkańcy zgłosili też problem bezpieczeństwa po stronie łąk przy rzece Bystrzycy w okolicy 

ulic: Parczewskiej, Rąblowskiej i Koło. Chodzi o problem zaniedbanych terenów zielonych - 

pojawiają się w tym rejonie dziki, jak również są tam wywożone śmieci oraz znaleziono po raz 

kolejny w tym obszarze ciało człowieka. W tym rejonie miał być stworzony park krajobrazowy a w 

dalszym ciągu nie ma na ten temat informacji i teren nie jest odpowiednio zadbany. 

Obecni goście zwrócili uwagę na połączenie autobusowe między ul. Nowy Świat a pętlą przy ul. 

Żeglarskiej i poprosili o wydłużenie kursowania autobusu linii nr 6 do tej pętli. Mieszkańcy zostali 

poinformowani, że linia ta już ma zatwierdzone przedłużenie trasy i wejdzie to w życie w 

najbliższym czasie. 

Poproszono również o tablicę informacyjną przy ul. Janowskiej. Przewodnicząca Zarządu 

przypomniała, że  zeszłym roku były rozdysponowane środki na ten cel, ale inwestycja spotkała się 

z odmową ze strony Urzędu Miasta Lublin.

Mieszkańcy proszą o informację na temat zaplanowanego remontu ul. Janowskiej. Radny Miasta 

Lublin – Leszek Daniewski przekazał informację, że remont rozpocznie się w tym roku i potrwa co 

najmniej  2  lata.  Harmonogram  planowanej  inwestycji  jeszcze  nie  jest  znany.  Obecnie  trwa 

wyłanianie  wykonawcy.  Mieszkańcy zapytali  o  ścieżkę rowerową,  która  kończy się  przy parku 
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rowerowym. Radny odpowiedział, że podczas remontu obecnie istniejąca ścieżka będzie w jakiś 

sposób zorganizowana. Jeśli pojawi się informacja o zakresie remontu to zostanie zorganizowane na 

ten remat spotkanie.

Przewodniczący Rady Dzielnicy ogłosił przerwę 10 minutową.

Ad.5) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Dzielnicy Zemborzyce z dnia 21 lutego 2024 r. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zadał pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. 

Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  poddał  pod  głosowanie  projekt  protokołu

z posiedzenia nr VIII/2024 z dnia 21 lutego 2024 r.  Protokół został przyjęty jednogłośnie - 12 

głosami

Ad.6) Przewodnicząca  Zarządu przedstawiła  projekty  zgłoszone  do tegorocznej  edycji  Budżetu 

Obywatelskiego związane z Dzielnicą Zemborzyce. 

W XI edycji Budżetu Obywatelskiego zgłoszono 5 projektów ogólnomiejskich związanych z 

dzielnicą Zemborzyce:

• O-1 Zalew Zemborzycki miejscem wypoczynku wszystkich lublinian

• O-10  Zalew  Zemborzycki  miejscem  wypoczynku  wszystkich  Lublinian  –  Twój 

drugi głos!!!

• O-13 Dokończenie chodnika na ul. Krężnickiej do granic miasta

• O-36 Toalety publiczne nad Zalewem Zemborzyckim

• O-51 Bike Park Lublin 2025 – treningi, imprezy i wycieczki rowerowe

Radni Rady Dzielnicy Zemborzyce wnoszą o połączenie punktów O-1 i O-10.

W XI edycji Budżetu Obywatelskiego zgłoszono 7 projektów dzielnicowych związanych z 

Zemborzycami:

• D-9 Wygodnie nad Zalew

• D-39 Oświetlenie ul. Krężnickiej (od ul. Pasiecznej do granic miasta)

• D-47  Przygotowanie  podbudowy,  nniwelacja,  ułożenie  nawierzchni  bitumicznej  i 

pobocza ulicy Świeżej i części ulicy Ziołowej.

• D-59 Poprawa drogi na ulicy Porannej, odcinkach Rosy i Roślinnej łączącej się z 

wylotem na ulicę Cienistą.

• D-108 Rowerem bezpiecznie do Bike-Parku
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• D-120 Budowa i remont chodnika wzdłuż ul. Krężnickiej

• D-122 ULICA STARY GAJ - ULEPSZENIE

Rada Dzielnicy ma wskazać projekty priorytetowe dla Dzielnicy, ale nie oznacza to, że inny 

projekt zostanie wykluczony z realizacji. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania priorytetowego projektu spośród zgłoszonych 

do  XI  edycji  Budżetu  Obywatelskiego. Przewodnicząca  Zarządu  przedstawiła  projekt  uchwały. 

Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Przebieg  i  wynik 

głosowania  -  12  głosów  za.  Uchwała  nr  18/IX/2024  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do 

protokołu.

Ad.7) Przewodnicząca  Zarządu  Rady  Dzielnicy  Zemborzyce  Danuta  Daniewska  przedstawiła 

szczegółowe  sprawozdanie  Zarządu  z  działalności  w  2023  roku.  Sprawozdanie  obejmowało 

informacje  o  pracy  Rady  Dzielnicy,  informacje  o  pracy  Zarządu  Rady  Dzielnicy  Zemborzyce, 

realizację  uchwał  Rady  Dzielnicy  Zemborzyce,  realizację  budżetu  własnego  Rady  Dzielnicy 

Zemborzyce, realizację zadań Rady Dzielnicy Zemborzyce.

Ad.8) Komisja Rewizyjna w składzie: Elżbieta Maciąg - przewodniczący, Mirosław Krzewiński – 

członek  Komisji,  Dariusz  Lal  –  członek  Komisji,  wydała  pozytywną  opinię  w  sprawie 

sprawozdania  Zarządu  Dzielnicy  Zemborzyce  za  rok  2023.  Opinia  Komisji  Rewizyjnej  Rady 

Dzielnicy  Zemborzyce  dotycząca  sprawozdania  z  działalności  Zarządu  Dzielnicy  w roku  2023 

stanowi załącznik do protokołu.

Ad.9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Dzielnicy 

Zemborzyce za rok 2023. Przewodnicząca Zarządu przedstawiła projekt uchwały. Przewodniczący 

Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Przebieg  i  wynik  głosowania:  12  głosów  za. 

Uchwała nr 19/IX/2024 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad.10)Przewodnicząca Zarząd przedstawiła bieżące informacje:

- wystąpiliśmy do Prezydenta Miasta Lublin o poprawę mostka (kładki) na rzece Nędznicy, 

która prowadzi na szlaku turystycznym. 

- zbliża się uroczystość 3 maja i Rada Dzielnicy Zemborzyce jak co roku ubiera kościół w 

kwiaty. 

-  w  niedzielę  28  kwietnia  2024  roku  odbędzie  się  uroczystość  230  rocznicy  Insurekcji 

Kościuszkowskiej  zorganizowana  przez  Szkołę  Podstawową  w  Zemborzycach 

Tereszyńskich  i  Szkołę  Podstawową  nr  39.  Uroczystość  rozpoczyna  się  mszą  o  12:30
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w  kościele  a  cała  uroczystość  odbędzie  się  pod  pomnikiem  Tadeusza  Kościuszki  przy 

Ośrodku  Zdrowia  w  Zemborzycach.  Przewodnicząca  Zarządu  Dzielnicy  Zemborzyce 

pomagała w zorganizowaniu porządku wokół pomnika.

-  w  odpowiedzi  na  pytanie,  które  padło  na  poprzednim  posiedzeniu  Rady,   związane

z kursowaniem autobusu linii 8 w godzinach porannych o wydłużonym kursie, przekazano 

informację,  że  częstotliwość  i  wielkość  autobusów  zależy  od  porozumienia  z  gminą 

Niedrzwica.

Ad.11) Radny  Dzielnicy  Zemborzyce  Mieczysław  Gwiazda  zadał  pytanie  o  poparcie  wniosku

w projekcie inicjatyw lokalnych, który będzie dotyczył remontu brakującego fragmentu do 

ul.  Świeżej  (około  400  metrów  -  220  m ul.  Ziołowej  i  160  m ul.  Świeżej).  Rada  po 

otrzymaniu takiej prośby z wielką przyjemnością poprze ten wniosek. 

Radny  Rady  Miasta  Lublin  Leszek  Daniewski  przekazał  informację,  że  jeszcze  nie  ma 

odpowiedzi  w związku z  remontem ul.  Tęczowej.  Jeśli  odpowiedź byłaby negatywna to 

Rada Dzielnicy powinna przeznaczyć środku na kolejne potrzeby dzielnicy. 

Radna Dzielnicy Zemborzyce Marika Zaprawa poruszyła problem przejścia dla pieszych na 

ul. Krężnickiej w okolicy ul. Zagajnikowej. Wychodząc z tej ulicy i chcąc dojść do chodnika  

prowadzącego  do  przystanku  trzeba  przejść  przez  jezdnię  w  miejscu  bardzo  ruchliwym

i  niebezpiecznym.  Nie  można  dojść  ani  w  stronę  sklepu  ani  w  drugą  stronę  w  stronę 

przystanku autobusowego, ponieważ nie ma tam ani chodnika ani odpowiedniego pobocza. 

Stwarza to zagrożenie dla mieszkańców tej okolicy. Radny Leszek Daniewski zwrócił się

z prośbą o umieszczenie tego problemu we wnioskach Rady Dzielnicy do Budżetu Miasta

i uznanie go za priorytetowy.

Ad.12)Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  stwierdził  wyczerpanie  porządku  posiedzenia  Rady

i  zamknął  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  Zemborzyce  o  godz.  20.15  wypowiadając  formułę:

„Zamykam obrady Rady Dzielnicy Zemborzyce”.

Podpis sporządzającego protokół:                                             

…………………………………….

Agnieszka Trybuchowicz
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Załączniki:

1) Lista obecności z posiedzenia nr IX z dn. 24.04.2024 r.

2) Uchwała nr  18/IX/2024 z dnia 24.04.2024 r. w sprawie  wskazania priorytetowego projektu 

spośród zgłoszonych do XI edycji Budżetu Obywatelskiego.

3) Uchwała nr 19/IX/2024 z dnia 24.04.2024 r. w sprawie  udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Dzielnicy Zemborzyce za rok 2023.

Protokół zatwierdzony w dniu ………………….

          

           Podpis Przewodniczącego obrad:

                                                                                        

                                                                           …………………………………………..

Sławomir Polaczuk
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